
Ad 4  
Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w mieście Bielsk Podlaski w 
2022 roku. 
 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  
i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi  
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz poprosiła o wyjaśnienie kto i na jakiej zasadzie wydaje 

zezwolenia na odpalanie rac lub na pokaz fajerwerków np. podczas uroczystości weselnych?  

Stanowisko Burmistrza Miasta: 
Burmistrz Miasta informuje, że: 
1. w miejscach publicznych obowiązuje zakaz używania wyrobów pirotechnicznych, za 

wyjątkiem dni: 31 grudnia, 1, 13 i 14 stycznia. Zakaz został wprowadzony 
rozporządzeniem porządkowym Nr 1/09 Wojewody Podlaskiego z dnia 24 grudnia 2009 
r. w sprawie zakazu używania wyrobów pirotechnicznych. Pokaz sztucznych ogni mogą 
przeprowadzać bez ograniczeń czasowych firmy specjalistyczne posiadające zezwolenie 
Wojewody na używanie materiałów pirotechnicznych.  

2. na prywatnych posesjach nie obowiązuje zakaz Wojewody, lecz gdyby odpalanie 
fajerwerków było uciążliwe dla sąsiadów, mogą oni zawiadomić funkcjonariuszy policji 
np. w sprawie zakłócania spokoju (art. 51 kodeksu wykroczeń - zakłócanie ciszy, spokoju 
i porządku publicznego). 

 
Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją.   
 
Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju 
Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
 
Członek Komisji Stanisław Charyton poprosił o zainteresowanie się kwestią wjazdu do 
Przedszkola Nr 5 od strony ul. 3 Maja. Po prawej stronie wjazdu znajduje się parking, a po 
lewej wąski chodnik, który systematycznie jest blokowany przez zaparkowane pojazdy. W tej 
sytuacji rodzic z dzieckiem nie jest w stanie przejść tym chodnikiem do budynku Przedszkola. 
Jednocześnie radny poprosił, aby Policja nie karała tylko np. pouczała mieszkańców, żeby nie 
blokowali chodnika – z czasem kierowcy będą wiedzieli, że w tym miejscu nie można 
parkować.  
 
Stanowisko Burmistrza Miasta: 
Burmistrz Miasta informuje, że przedmiotowy temat przekazano do Policji w celu podjęcia 
stosownych działań prewencyjnych. 
 
Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją.   
 
Komisja Finansów i Budżetu Miasta 
Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją.   


